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ZÁPISNICA 

z 9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Divín 

konaného 28.8.2019 

  

Prítomní: 

Starosta obce: Mgr. Pavel Drugda   

Poslanci: Ing. Andrej Koza, Marian Kováčik, Ing. Martin Kovář, Jaroslava Marková, Ing. Ján 

Sivok PhD. 

Ospravedlnení: Milan Ďurák, JUDr. Marek Ţilka 

Hlavný kontrolór obce: Ing. Alexandra Vranová 

Zapisovateľka: Mgr. Emília Strečková 

Občania 

Prezenčná listina – príloha zápisnice 

 

Program: 
1. Otvorenie 

2. Určenie overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Kontrola plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva Divín 

5. Vyhodnotenie kontroly FC Slovan Divín za obdobie 1 – 6/2019 – dofinancovanie 

finančného príspevku 

6. Prerokovanie došlých ţiadostí 

7. Rôzne 

8. Interpelácia poslancov 

9. Záver 

                                                         

1.Otvorenie 

 

 Predsedajúci – starosta obce privítal prítomných a skonštatoval, ţe je prítomných 5 

poslancov, obecné zastupiteľstvo je teda uznášaniaschopné, pozvánku poslanci obdrţali 

elektronickou formou. Ospravedlnili sa Milan Ďurák a JUDr. Marek Ţilka. 16.05 hod. príchod 

Ing. Peter Štupák, 16.14 hod. príchod Ing. Ján Kriţo.Vedením zápisnice starosta poveril Mgr. 

Emíliu Strečkovú.  

Predniesol návrh programu tak, ako bol predloţený poslancom OZ. Poţiadal o hlasovanie za 

navrhnutý program. Vyzval poslancov na zmenu a doplnenie návrhu programu rokovania, 

poslanci nepredniesli ţiadne návrhy a tak dal o programe hlasovať.  
 

Uznesenie číslo 96/2019 

Obecné zastupiteľstvo 

Schvaľuje:  

Program obecného zastupiteľstva.  

Prítomní poslanci: 5 

Hlasovanie za:   5      Ing. Andrej Koza                            proti:      0                                  zdrţal sa:  0 

           Marian Kováčik    

           Ing. Martin Kovář 

           Jaroslava Marková 

           Ing. Ján Sivok PhD. 
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2. Určenie overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

 
Uznesenie číslo 97/2019 

Obecné zastupiteľstvo  

Schvaľuje:  

Za overovateľov zápisnice poslancov:                              1/ Ing. Martin Kovář 

                                                                                           2/ Jaroslava Marková 

 

Za členov návrhovej komisie:                                            1/ Ing. Ján Sivok PhD.  predseda 

                                                                                            2/ Ing. Andrej Koza  člen 

                                                                                            3/ Marian Kováčik  člen 

Prítomní poslanci: 5 

Hlasovanie za:     5 Ing. Andrej Koza                  proti:    0                              zdrţal sa: 0 

        Marian Kováčik 

        Ing. Martin Kovář 

        Jaroslava Marková 

        Ing. Ján Sivok PhD. 
  

 

4. Kontrola plnenia uznesení Obecného zastupiteľstva Divín 

 

 Uznesenia zo zasadnutia OZ konaného dňa 16.7.2019 č. 84, č. 85, č. 90, č. 92, č. 

94/2019 boli splnené, ostatné uznesenia týkajúce sa odpredaja pozemkov sa priebeţne 

realizujú. Starosta podal informáciu ohľadne havarijného stavu, ktorý vznikol v Dome 

smútku, hľadali sa moţnosti riešenia, cenová ponuka v sume 4 392 € od firmy, s tým ţeby sa 

zaizolovali steny a zakúpil nový chladniarensky prístoj, nakoľko súčasný je neopraviteľný. 

Informoval o rekonštrukcii ihriska FC Slovan Divín.            

 

5. Vyhodnotenie kontroly FC Slovan Divín za obdobie 1 – 6/2019 – dofinancovanie 

finančného príspevku  

  

  Starosta informoval, ţe na poslednom OZ  kontrola FC Slovan Divín, ktorá začala 

prebiehať nebola dokončená a pani hlavná kontrolórka obce kontrolu dokončila. OZ na 

dnešnom zasadnutí rozhodne či dotáciu, ktorá bola pozastavená, bude poskytnutá ďalej 

a za akých podmienok. Na poslednom obecnom zastupiteľstve sa odhlasovalo, ţe 

navýšenie dotácie bolo na základe ţiadosti  prezidenta FC Slovan Divín Ing. Petra Ďuricu 

zamietnuté. Ku dňu 31.8.2019 p. Ing. Peter Ďurica  opúšťa post prezidenta klubu FC 

Slovan Divín. Futbalový klub začal jesennú časť sezóny s tým, ţe dotácia futbalovému 

klubu poskytovaná nebola, financovali si výjazdy na zápasy, rozhodcov z iných zdrojov, 

financie boli pozastavené. Pani kontrolórka vykonala kontrolu, výsledok ktorej Vám 

predloţí a bolo by dobré sa vyjadriť, keďţe na OZ je prítomný p. E. Smejkal, ktorý je 

jeden zo zastupujúcich štatutárov klubu FC Slovan Divín k prejednávanému bodu 

rokovania. Starosta vyzval hlavnú kontrolórku o prednesenie správy výsledku kontroly. 

Hlavná kontrolórka podrobne priblíţila výsledok kontroly, doplnila informáciu, ţe chýba 

údrţba hnuteľných vecí. Poslanci obdrţali materiál „Predpokladané náklady na činnosť FC 

Slovan Divín rok 2019“. Nastala diskusia a návrhy poslancov. Poslanec Sivok mal otázku, 

kto schvaľoval vyššie financie, odpovedal starosta ja a poslanec Kriţo. Poslanec Kriţo 

uviedol, ţe sa stala chyba, ţe sa FC Slovan Divín poskytlo viac financií ako sa malo. 

Navrhol aby prebiehalo do budúcnosti mesačné zúčtovanie, (mesačne len jednoduchú 

kontrolu). Oslovený starostom p. Pikula – príčiny je potrebné odstrániť, rešpektovať 
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zákony, vypracovať rozpočet. Otázka hlavnej kontrolórky či si FC Slovan Divín nevie 

pomôcť z vlastných príjmov – odpoveď zodpovedný štatutárny zástupca. P. Smejkal od 

21.8.2019 prevzatá funkcia prezidenta FC Slovan Divín, ešte nie je potvrdená. Otázka 

poslanca Kovářa ohľadne poskytnutej dotácie (poskytnutá dotácia 12 000 €, vyčerpaných 

9 850 €) či zostatok bude postačovať. Poslanec Kriţo otázka - čo sú iné príjmy – opoveď p. 

Pikulu podľa smerníc. Hlavná kontrolórka reagovala v peňaţnom denníku to nie je 

uvedené. Odpoveď zástupcov FC poukázané zrejme na účet. P. Pikula návrh stretnutie. 

Starostove stanovisko vyhodnotenie na dnešnom zasadnutí OZ. Stanovisko s výhradami, 

pustiť dofinancovanie. Návrh starostu, dotácia schválená do výšky 12 000 € uvoľnená 

klubu, klub sa zaväzuje do 15.12.2019 všetky nedostatky, ktoré hlavná kontrolórka 

navrhuje zúčtovať. Komunikácia bude prebiehať s budúcimi štatutármi. P. Pikula všetko 

robia nekompetentní ľudia. Pre FC Slovan Divín bolo odsúhlasených 12 000 €, zatiaľ bola 

uvoľnená dotácia 9 850 €,  vypracovaný návrh správy, ktorý bol podpísaný p. Ing. P. 

Ďuricom, následne vypracovaná správa. Návrh hlavnej kontrólórky zaobstarať si dobrú 

účtovníčku. Návrh starostu obecné zastupiteľstvo navrhuje, aby dotácia, ktorá bola 

schválená do výšky 12 000 € bola klubu uvoľnená v tejto podobe: 2 150 € s tým, ţe klub sa 

zaväzuje všetky nedostatky do 15. decembra odstrániť, ktoré hlavná kontrolórka v správe 

zapíše. Pokiaľ nie, tak samozrejme klubu vydaná dotácia v priebehu budúceho roka 

v ţiadnom prípade nebude. Pokračovalo sa podľa jednotlivých bodov rokovania obecného 

zastupiteľstva.                 

    

 

6. Prerokovanie došlých žiadostí       
 
Uznesenie číslo 98/2019 

Obecné zastupiteľstvo 

Schvaľuje: 

Uzatvorenie dodatku č. 1 k Zmluve o dielo „ Divín – Nátery striech Zichyho a malého kaštieľa 

a obnova interiérov malého kaštieľa „  s pripomienkami poslancov v zmysle odovzdania a prevzatia 

diela a následnej fakturácie. 

Prítomní poslanci: 7 

Hlasovanie za:        7 Ing. Andrej Koza                          proti:      0                               zdrţal sa:  0 

          Marian Kováčik 

          Ing. Martin Kovář   

          Ing. Ján Kriţo    

          Jaroslava Marková 

          Ing. Ján Sivok PhD. 

          Ing. Peter Štupák  

 

 

 

Uznesenie číslo 99/2019  
Obecné zastupiteľstvo  

Schvaľuje:    

Podľa § 9a ods. 8 písm. e/ SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien 
a doplnkov zámer odpredať časť z  parcely registra KN-C č. 1617/42 o výmere 20 979 m

2 

kultúra TTP  podľa novovytvoreného GP cca 300 m 
2 

pre ţiadateľa p. Ing. Milana Hutkaiho, 

bytom Šamorín, Strelecká 7 ako prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu prikúpenia časti 

pozemku k pozemkom vo vlastníctve ţiadateľa. 

Prítomní poslanci: 7 

Hlasovanie za:   7 Ing. Andrej Koza                          proti:     0                      zdrţal sa:  0 

        Marian Kováčik 



 

4 

 

        Ing. Martin Kovář 

        Ing. Ján Kriţo 

        Jaroslava Marková 

        Ing. Ján Sivok PhD. 

        Ing. Peter Štupák  

 

      

 

Uznesenie číslo 100/2019 

Obecné zastupiteľstvo  

Schvaľuje: 

Podľa § 9a ods. 8 písm. e/ SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien 

a doplnkov zámer odpredať časť z parcely registra E-KN č. 335/1 o výmere  611 252 m
2 

,
 

kultúra ovocný sad podľa novovytvoreného GP cca 20 m
2
  pre ţiadateľa p. Štefana Miklasa, 

bytom Banská Bystrica, Haškova 41, ako prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu 

prikúpenia časti pozemku k pozemkom vo vlastníctve ţiadateľa.                                                
Prítomní poslanci: 7 

Hlasovanie za:    7 Ing. Andrej Koza                       proti:    0                              zdrţal sa:  0 

      Marian Kováčik     

      Ing. Martin Kovář 

      Ing. Ján Kriţo 

      Jaroslava Marková  

      Ing. Ján Sivok PhD. 

      Ing. Peter Štupák     

 

 

 

Uznesenie číslo 101/2019 

Obecné zastupiteľstvo 

Schvaľuje:  

Podľa § 9a ods. 8 písm. e/ SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien 

a doplnkov zámer  odpredať časť pozemku z parcely registra E-KN č. 335/1 o výmere 

611 252 m
2 
,  kultúra ovocný sad podľa novovytvoreného GP  cca  30 m

2
  pre ţiadateľa p. Ing. 

Petra Rástockého, ako prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu prikúpenia časti pozemku 

k pozemkom vo vlastníctve ţiadateľa.   

Prítomní poslanci: 7 

Hlasovanie za:    7 Ing. Andrej Koza                       proti: 0                         zdrţal sa: 0 

         Marian Kováčik 

         Ing. Martin Kovář 

         Ing. Ján Kriţo 

         Jaroslava Marková 

         Ing. Ján Sivok PhD. 

         Ing. Peter Štupák 

 
      

 

Uznesenie číslo 102/2019 

Obecné zastupiteľstvo 

Schvaľuje: 

Podľa § 9a ods. 8 písm. e/ SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších zmien 

a doplnkov zámer odpredať časť pozemku z parcely č. C-KN 1670/2 o výmere 85 m
2 

kultúra 



 

5 

 

ostatná plocha podľa novovytvoreného GP cca 8 m
2 

pre ţiadateľa Róberta Parditku, bytom 

Breznička č. 149, ako prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu prikúpenia časti pozemku 

k pozemkom vo vlastníctve ţiadateľa.  

Prítomní poslanci: 7 

Hlasovanie za:    7 Ing. Andrej Koza                          proti: 0                             zdrţal sa: 0  

         Marian Kováčik  

         Ing. Martin Kovář 

         Ing. Ján Kriţo 

         Jaroslava Marková 

         Ing. Ján Sivok PhD. 

         Ing. Peter Štupák     

 

 

 

Uznesenie č. 103/2019 

Obecné zastupiteľstvo 

Súhlasí: 

S predloţením projektovej ţiadosti v rámci Výzvy na predkladanie ţiadostí o finančný 

príspevok v rámci projektu podpory výstavby, rekonštrukcie a dobudovania futbalovej 

infraštruktúry v rokoch 2019 aţ 2021 a súčasne schvaľuje spolufinancovanie predloţenej 

projektovej ţiadosti vo výške 25 % z celkových výdavkov projektu, t. j. pri maximálnej 

dotácii 50 000 €, spolufinancovanie minimálne vo výške 17 000 €. 

Prítomní poslanci: 7 

Hlasovanie za: 7 Ing. Andrej Koza   proti: 0   zdrţal sa: 0 

      Marian Kováčik 

      Ing. Martin Kovář   

      Ing. Ján Kriţo 

      Jaroslava Marková 

      Ing. Ján Sivok PhD. 

      Ing. Peter Štupák       

 

 

Uznesenie č. 104/2019 

Obecné zastupiteľstvo: 

Schvaľuje: 

Za člena obecnej rady poslanca obecného zastupiteľstva p. Ing. Jána Kriţu. 

Prítomní: 7 

Hlasovanie za: 6 Ing. Andrej Koza  proti: 0   zdrţal sa: 1 Ing. Ján Kriţo 

      Marian Kováčik 

      Ing. Martin Kovář 

      Jaroslava Marková 

      Ing. Ján Sivok PhD. 

      Ing. Peter Štupák  

 

7. Rôzne 

 

 Materiály k uzneseniu č. 98/2019 poslanci obdrţali v elektronickej forme, kaţdú stredu 

stavebný dozor (2 ľudia)  – preberací protokol (súčasť zmluvy). 

 Havarijný stav v Dome smútku – cenová ponuka od firmy v sume 4 392 €, zaizolovanie 

stien, úpravy, zaobstaranie nového chladiarenského prístroja. 
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 Poškodenú tribúnu zakryť. V štádiu riešenia. 

 Podať ţiadosť na projekt na kompostovisko obce. 

 Poslanec Kriţo kontajnery separovaného odpadu: v štádiu riešenia. Poslanec Štupák 

nahradí to utorky zberu separovaného odpadu. Starosta nie, výhodnejšie sú pre obce vrecia ale na 

niektorých miestach by bolo vhodné kontajnery umiestniť. Zberný dvor –   nebude sa musieť 

robiť pokiaľ nebude do toho zahrnutý kov.  

 Pripojenie elektrickej energie do horárne, nakoľko obyvatelia ostali bez elektrickej 

energie. V štádiu riešenia.   

Prečerpávacia stanica oproti hangára sa po 11 rokoch uţívania Veoliou stala majetkom obce, je 

v havarijnom stave a Veolia má poţiadavku, aby tam obec vykonala úpravy v sume okolo 30 000 

Eur, došlo k tomu, ţe v kúpnopredajnej zmluve, ktorú obec uzatvorila s vodárenskou 

spoločnosťou v roku 2008 sa do zmluvy nezakomponovala prečerpávacia stanica a potrubie. 

V štádiu riešenia.   

 

8. Interpelácia poslancov 
 

 Poslanci diskutovali pri jednotlivých bodoch rokovania. 

 

9. Záver 

    

 

 Nakoľko boli vyčerpané všetky body programu, starosta obce poďakoval poslancom 

a občanom za účasť a rokovanie zasadnutia obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

   

 

Priebeh rokovania je zaznamenaný na zázname CD – 28.8.2019 2:11:23. 

              

             

 

 

                               _____________________

             Mgr. Pavel Drugda 

                          starosta obce 

V Divíne, dňa 30.8.2019 

Zapísala: Mgr. Emília Strečková 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ing. Martin Kovář     ....................................................... 

 

Jaroslava Marková     ........................................................ 


